
Protokoll för ordinarie bystämma med Nykulla byalag 220820 

Närvarande: Marie Lindskog, Lars Karlsson, Jarl Petersson, Per Karlsson, Malin Sälgfors, Gustav 
Tibblin, Lena Tibblin, Göran Pettersson, Majlis Pettersson, Mathias Andersson, Jeannie Siebold, 
Malin Broberg, Roger Broberg, Michael Johansson, Vanessa Smit, Marco Borghesi, Hans Kijlstra, 
Pauline Kijlstra


1. Val av ordförande och sekreterare för mötet

	 	 Mötet väljer  Gustav Tibblin till ordförande.

	 	 Mötet väljer Mathias Andersson till sekreterare.


2. Fastställande av röstlängd för mötet

	 	 Vid voteringssituation tar röstlängd vid. Tar vid om problem uppstår.


3. Val av protokolljusterare och rösträknare

	 	 Mötet väljer Per Karlsson och Hans Kijlstra till protokolljusterare. 


4. Fråga om mötet har utlysts stadgeenligt

	 	 Mötet svarar ja.


5. Fastställande av dagordningen

	 	 Mötet fastställer dagordningen.


6. a, Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret

	 	 Jarl Petersson redogör för verksamhetsberättelsen.

	 

	 b, Styrelsens förvaltningsberättelse (balans och resultaträkning) för det senaste 

	     verksamhetsåret

	 	 Lena Tibblin redogör för förvaltningsberättelsen.


7. Revisionsberättelse för verksamhetsåret

 	 	 Hans Kijlstra läser upp revisionsberättelsen.


8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

	 	 Årsstämman godkänner styrelsens ansvarsfrihet.


9. Fastställande av medlemsavgifter

	 	 150kr/hushåll, stämman fastställer avgiften.


10. Fastställande av eventuell verksamhetsplan och behandling av budget för det kommande 
verksamhetsåret


	 	 Jarl redogör för verksamhetsplan 2022.

	 	 


11. Val av ordförande i föreningen på en tid av 1 år

	 	 	 Stämman väljer Jarl Petersson till Ordförande.


12. Val av övriga styrelseledarmöter samt suppleanter för en tid av 2 år

	 	 	 Valberedningen föreslår omval, mötet godkänner omval.

	 	 	 Omval på Lars  Karlsson

	 	 	 Omval på Mathias Andersson

	 	 	 Omval på Jeannie Siebolds


13. Val av revisorer samt suppleant för en tid av 1 år

	 	 	 Mötet vill ha omval på Hans Kijlstra och Christina Eriksson

	 	 	 Mötet väljer Hans Kijlstra och Christina Eriksson till revisorer.

	 	 	 Liselotte Björklund väljs till suppleant




14. Val av valberedning för en tid av 1 år

	 	 	 Mötet vill ha omval på Lars Karlsson och Gustav Tibblin

	 	 	 Mötet väljer Lars Karlsson och Gustav Tibblin till valberedning.


15. Behandling av styrelsens förslag och motioner inkomna 14 dagar innan årsmötet

	 	 	 Inga förslag eller motioner har inkommit.


16. Övriga frågor

• Kräftfisket


	 	 	 Fiskvårdsområdet har gett oss uppdraget att ansvara för kräftfisket i Nykulla 
	 	 	 by, storlek på kräftor, antalet burar, samt uppmärkning av dessa. 

	 	 	 


• Vanessa och Marco Borghesi hälsas välkomna till Nykulla by av stämman.


• Pauline Kijlstra tar upp jakten och att alla ska bli informerade kring den 
samma innan det sker. Pauline upplevde att det var skjutträning på en åker i 
byn och att hästarna då blev rädda av smällarna. Hon vill bli informerad 
innan det skjuts i byn. 


	 	 	 

	 	 	 Hur ska jägarna få ut informationen på ett bra sätt? Förslag uppkommer 	 	
	 	 	 om att ordna en SMS-kedja innan jakt samt skjutträning till de som vill veta.. 
	 	 	 Frågan skickas vidare till styrelsen. 


• Per Karlsson undrar hur vi kan välkomna nya till byn på bästa sätt, kanske 
genom ett välkommen-kit?Vid välkomnandet kan även information om 
byalaget ges. 


	 	 	 

	 	 	 Jarl Petterson förklarade att representant från styrelsen varit hemma hos 		
	 	 	 Matilda Edström och Anton Rydqvist när de flyttade in. De fick då blommor 	
	 	 	 samt information om byalaget.


• Lars Karlsson presenterade tanken på en ”tankesmedja” där man kan 
träffas tillsammans kring olika tankar och frågor kring byn, stort som smått. 
Styrelsen arbetar kring detta då inget är klart i dagsläget.


• Malin Broberg önskar en kort presentation av alla som är med på 		 	
byastämman, denna sparas till middagen.


	 	 	 

• Per Karlsson tar upp trafikfrågan om hastighetsgränser och skyltning vid 

stora vägen (Tolgvägen). Finns det någon kontakt på trafikverket? Kan vi 
driva frågan att sänka hastigheten genom Nykulla? Kan vi även driva frågan 
att sätta upp belysning efter vägen?


• Malin Broberg tar upp frågan om stängt-skylt till tornet nere vid busskuren. 	
Detta för att slippa onödig trafik genom Nykulla. Lena Tibblin tar med frågan 
till Tjureda hembygdsförening. 


	 	 	 

 

Stämman avslutas 

	 ___________________________ 	 	 	 	 ___________________________

	 Gustav Tibblin		 	 	 	 	 	 Mathias Andersson

	 Ordförande	 	 	 	 	 	 	 Sekreterare


	 ___________________________ 	 	 	 	 ___________________________

	 Per Karlsson	 	 	 	 	 	 	 Hans Kijlstra	 	 

	 Justerare	 	 	 	 	 	 	 Justerare


